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ПРОБЕЛЫ В РОССИЙСКОМ ЗАКОНОДАТЕЛЬСТВЕ 
Рецензируемый научно-практический журнал

Том 16, № 8, 2023 г.
Концепция журнала
Исследование всех областей права. Каждый автор выявляет пробелы  в рассматриваемой им области права — изъяны, создающие угро-
зу построению правового государства, дает научно обоснованные рекомендации по их устранению вплоть до проектов статей законода-
тельных актов. Результаты доводятся до сведения законодательных органов страны и юридической общественности. Журнал предназна-
чен для юристов, руководителей организаций, сотрудников правоохранительных органов, аппарата Президента РФ и территориальных 
органов управления, законодательных органов страны, регионов, городов, юридических факультетов и вузов.
Миссия журнала – предоставлять научно обоснованные решения актуальных юридических проблем российского общества. Способство-
вать формированию национально-государственной идентичности в России.

В соответствии с решением Президиума Высшей аттестационной комиссии Минобрнауки России журнал «Пробелы в российском зако-
нодательстве» включен в Перечень ведущих рецензируемых научных журналов и изданий (http://vak.ed.gov.ru/), в которых должны 
быть опубликованы основные научные результаты диссертаций на соискание ученых степеней кандидата и доктора наук по специаль-
ностям:
5.1. - Юридические науки
5.1.1. - Теоретико-исторические правовые науки (юридические науки); 
5.1.2. - Публично-правовые (государственно-правовые) науки (юридические науки); 
5.1.3. - Частно-правовые (цивилистические) науки (юридические науки); 
5.1.4. - Уголовно-правовые науки (юридические науки); 
5.1.5. - Международно-правовые науки (юридические науки). 

Научное цитирование журнала: Российский Индекс Научного Цитирования (РИНЦ), East View Information Services, Ulrichsweb Global 
Periodicals Directory, CrossRef 

Редакционная политика Издательского дома «Юр-ВАК» основывается на принципах, сформулированных Комитетом по этике научных 
публикаций (Committee on Publication Ethics), и соблюдает Кодекс этики научных публикаций Некоммерческого партнерства «Комитет 
по этике научных публикаций».

Рецензирование
Все статьи, публикуемые в журнале, проходят двойное рецензирование, а также проверяются программой Антиплагиат по базам РИНЦ, 
РГБ. Подробные правила рецензирования представлены на сайте Издательского дома «Юр-ВАК» www.urvak.ru.
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Journal concept
The study of all areas of law.  Each author identifies gaps in the area of law under study - flaws that create a threat to the construction of a legal 
state  and gives scientifically based recommendations for their elimination, such as draft articles of legislative acts.  The results are brought to the 
attention of the country's legislature and the legal community.  The journal is for lawyers, heads of organizations, employees of law enforcement 
agencies, the apparatus of the President of the Russian Federation and territorial government bodies, legislative bodies of the country, regions, 
cities, law faculties and universities.
The mission of the journal  is to provide scientifically based solutions to the relevant legal problems of Russian society; promote the formation 
of national-state identity in Russia.

In accordance with the decision of the Presidium of the Higher Attestation Commission of the Ministry of Education and Science of Russia the 
journal «GAPS IN RUSSIAN LEGISLATION» is included in the List of leading peer-reviewed scientific journals and publications in which the main 
scientific results of dissertations for the degree of candidate and doctor of sciences should be published (http://vak.ed.gov.ru/). 

The journal publishes peer-reviewed scientific articles on the following scientific specialty:

The journal publishes peer-reviewed scientific articles on the following scientific specialty:
5.1. Legal Sciences
5.1.1. Theory and history law; 
5.1.2. Public law (state law);
5.1.3. Private law (civil); 
5.1.4. Criminal law; 
5.1.5. International law.

Scientific citation of the journal: Russian Science Citation Index (RSCI), East View Information Services, Ulrichsweb Global Periodicals Directory, 
CrossRef

The editorial policy of the Publishing House «Yur-VAK» is based on the principles formulated by the Committee on Publication Ethics and complies 
with the Code of Ethics for Scientific Publications of non-profit organization «Committee on the Ethics of Scientific Publications».

Peer review
All articles published in the journal undergo double peer review, and are also checked by the Anti-Plagiarism program at the RSCI and RSL bases. 
Detailed review rules are presented on the website of the Publishing House «Yur-VAK» www.urvak.ru.
Scientific Editor-in-chief – Aslan Kh. Abashidze, Dr.Sci.(Law), professor, Honored Lawyer of the Russian Federation, Head of International law 
chair, Law Institute, RUDN University, Moscow, Russian Federation 
Editor-in-chief – Vladimir Vs. Chistyakov, Professor, Publishing House «Yur-VAK», Moscow, Russian Federation
Deputy Editor-in-Chief – Elena Vl. Yastrebova, Cand. Sci.(Phys.–Math.), corresponding member RANS, Publishing House «Yur-VAK», Moscow, 
Russian Federation
Computer layout of the number – Batenkova O.Yu.
Translator – Kozhalieva A.E.
Cover Design – Borodin P.A.

The journal is published with the participation of: Lomonosov Moscow State University, Russian Presidential Academy of National Economy and 
Public Administration (RANEPA), Moscow State Institute of International Relations (University) of the Ministry of Foreign Affairs of Russia, Financial 
University under the Government of the Russian Federation, Russian Foreign Trade Academy under the Ministry of economic development of the 
Russian Federation, RUDN University
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